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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/15-01/6 
URBROJ: 238-11-04/03-15-2 
 
Samobor, 01.09.2015. 
 
 

ZAPISNIK 
sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u četvrtak, 01. 
rujna 2015. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg 
kralja Tomislava 5, Samobor. 
  

Započeto u 14.00 sati. 
 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Željko Bošković, Damir Gorišek, Ivan Horvat, 
Vinko Jaklenec, Stjepan Kozlina, Željko Mataušić, Andrija Noršić, Tomislav Pađan, 
Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Marko Tandarić 
 
 
IZOČNI VIJEĆNICI: - Miljenko Bišćan - opravdao, Petar Krešimir Bušljeta, Marinko 
Džepina - opravdao, Maja Gračanin - opravdala, Irena Kapor - opravdala, Vinko Kovačić - 
opravdao, Boris Makarun,  Linda Rossini Gajšak, Vjeran Štublin, Ivan Vlainić - opravdao, 
Anica Vraneković   
 
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
 
OSTALI NAZOČNI: 
- Krešo Beljak - gradonačelnik Grada Samobora 
- Željko Stanec - zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković - zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Mario Anušić, Juro Horvat, Valentina Horvat, Željko Radovanić, Hrvoje Frankić -  

pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Petar Grgečić - voditelj Referade za mjesnu samoupravu 
- Josip Petrić - viši referent za informatičke poslove  
- Tamara Mekinjić - unutarnja revizorica 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Pozvani ste na 21. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 
kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 sati, a sve radi poštivanja roka za 
sazivanje sjednica koji je propisan člankom 130. stavkom 2. Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Samobora gdje stoji da se sjednica mora sazvati najmanje jedanput u dva mjeseca.  
S obzirom da je zadnja sjednica održana 01.07., sazvao sam sjednicu na današnji dan.  

Nakon ove sjednice, 10. rujna 2015. održat će se 22. sjednica Gradskog vijeća za koju  
ćete poziv i materijal primiti u poslovničkom roku. 

Prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada 
Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 22. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 
nazočno 14 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 23. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora.  

 
Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda  
 
Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za ovakav Prijedlog dnevnog reda. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 
"za") usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Razno. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 

vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
tijela Grada Samobora, a vezano uz izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada prema članku 142. Poslovnika Gradskog vijeća. 
 
 
 IVAN HORVAT - Na prošloj sjednici sam postavio pitanje pijeska u vrećama koji je 
korišten kod poplave u Grdanjcima. Taj pijesak još do dan danas nije maknut, to je doduše 
obveza Hrvatskih voda, molim nadležne u Gradu da poduzmu korake da se taj pijesak makne, 
jer se vreće raspadaju, to su razgradive vreće. To je ruglo i praktički više nemamo niti 
nogostupa. 
 Ako može još jedno pitanje? Dogovoreno je da se u Grdanjcima postave uspornici na 
cesti kod Vilinskih jama i kod Tihe doline. Interesira me u kojoj fazi se to nalazi? 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Dali se još netko javlja za riječ? Nitko. Molim gosp. 
gradonačelnika da odgovori na postavljena pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Zamolit ću pročelnika Župančića da odgovori. 
 
 PETAR GRGEČIĆ - Što se tiče vreća za pijesak mi smo uputili dopis Hrvatskim 
vodama, ali do danas se još nisu očitovali, pa ćemo vjerojatno drugi tjedan zvati.  
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Što se tiče uspornika, projekt i sve je završeno, dali smo nalog Komunalcu da izvrši 
radove.  

 
BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko ima pitanja za aktualni sat? Nema, 

zaključujem aktualni sat. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, s 
obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, te se prelazi na rad po usvojenom Dnevnom 
redu. 
 
 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Razno. 
Želimo vas obavijestiti da će se svečana sjednica Gradskog vijeća održati 17. listopada 

2015. godine, o terminu i mjestu održavanja sjednice bit ćete na vrijeme obaviješteni, jer se 
još uvijek pregovara gdje će se održati sjednica. 

 
KREŠO BELJAK - Htio sam se samo ispričati zbog ove sjednice na koju ste morali 

dolaziti, koja je praktički bez dnevnog reda, ali imali smo, od onih kojih danas nema tu, 
najavu da će tražiti raspuštanje Gradskog vijeća zbog toga jer smo prebacili rokove, iako je to 
puno puta do sada bilo napravljeno bez ikakvog problema, pa smo mislili da je nakon ljeta to 
isto tako sasvim normalno. Dakle, ako je greška onda je greška na meni i na stručnim 
službama Grada i na predsjedniku Gradskog vijeća što smo bili naivni, pa smo mislili da se 
neke stvari neće postavljati upitnima, kao što je to slučaj uvijek bio do sada. Zbog toga smo 
sazvali ovu sjednicu Gradskog vijeća, na koju ti isti ljudi nisu došli, dapače u novinama su 
sasvim okrenuli priču, danas ste imali prilike čitati. No dobro, mi smo se podružili, a sad će 
oni ostati uskraćeni za domjenak, odnosno za ručak, na koji se nadam da će nas predsjednik 
Gradskog vijeća pozvati, a oni neka jedu negdje drugdje. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko želi javiti pod točkom Razno? Ne. 
Naravno, ja vas sve pozivam na ručak u Samoborsku klet. 
 
S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je 

iscrpljen, predsjednik Gradskog vijeća zaključuje 21. sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 
 
 
 Dovršeno u 14.17 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek   Ana Vlah, dipl. iur.   Branimir Šiljak 
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